
Godišnja skupština 10. rujna 2010. 

Mjesto održavanja: Bjelovarski klub mladih [bju:m]  

Prisutni: Zoran Prihić, Nina Horvat, Marin Španić, Ivan Štefić, Siniša Atlija, Biljana Vidaković, Kruno 

Popović, Zvonimir Popović,Iva Košćak, Saša Jurić, Spomenka Vujčić, Nikolina Lacković, Stipe Košćak, 

Kristijan Katić, Mihael Štefić, Dalibor Pleskalt, Dragana Šolaja, Franjo Božić 

Zapisničar: Zvonimir Popović 

Početak sastanka: 20.17; završetak:  21.41 

Zapisnik tijeka sastanka po temama: 

1. Predsjednik Mario Varga nije nazočan, pa dopredsjednik Marin Španić otvara sastanak i 

upoznaje Skupštinu s dnevnim redom: Izvještaj poslovanja, Izmjene Statuta, Izbori i razno.  

 

2. Riječ uzima Nina Horvat koja izvještava o troškovima učinjenima tokom godine. Govori se o 

prihodima od članarine, te nabrajaju važniji troškovi, kao što su kupovina užadi, materijala za 

toranj i boulder. Od troškova preostaju potreba za kupnjom kompleta i strunjača za boulder kao 

veći troškovi. Izvještava se i o aktivnostima Kluba kroz cijelu godinu. Saša Jurić napominje da je 

bitno spomenuti i održavanje penjačke škole. 

 

3. Otvara se pitanje promjene Statuta. Zvonimir Popović čita prijedlog izmjene Statuta. Trajanje 

mandata svih tijela kluba se mijenja sa 4 godine na 1 godinu. Izvršni odbor mijenja ime u Upravni 

odbor, te mu se dodijeljuju upravne i izvršne funkcije koje su do sad bile pod opisom dužnosti 

Predsjednika.  Funkcija Tajnika kluba je po mišljenju Skupštine nepotrebna, te se ukida,  a 

njegove dužnosti preuzima Dopredsjednik. 

 

4. Otvara se tema izbora. Saša Jurić za predsjednika predlaže Zvonimira Popovića. Ivan Štefić 

predlaže Sašu Jurića. Nikolina Lacković predlaže Marina Španića. Odlučeno je da će glasanje biti 

javno. Zvonimir Popović dobiva 16 of 18 glasova. 

Za dopredsjednika  Iva Košćak predlaže Marina Španića, Ivan Štefić predlaže Sašu Jurića, 

predloženi su i Dragana Šolaja, Kruno Popović. Marin Španić dobiva 14 od 18 glasova. 

Za članove upravnog odbora Marin Španić predlaže Marija Vargu, Nina Horvat predlaže Sašu 

Jurića, predlažu se Stipe Košćak, Zoran Prihić, Siniša Atlija, Iva Košćak. Najviše glasova dobili su 

redom Saša Jurić, Mario Varga i Siniša Atlija. 

Za članove nadzornog odbora predlažu se Stipe Košćak, Kruno Popović, Dalibor Pleskalt i Zoran 

Prihić. Najviše glasova dobili su redom Zoran Prihić, Kruno Popović i Stipe Košćak. 

Za blagajnika je izabrana Nina Horvat sa 16 od 18 glasova. 

 

5. Pod točkom Razno Saša Jurić otvara pitanje oružarnice i o tome komentira kako će upravni 

odbor donijeti kvalitetnu odluku oko dostupnosti opreme.  

Marin Španić se zahvaljuje Ivanu Škopcu što je očistio toranj. Spomenuto je da se u zadnjih 

godinu dana intenzivnije radilo na zatvaranju otvorenih rupa na tornju kroz koje su ulazili 

golubovi i ostali nametnici te pohvaljuje trud Marija Varge koji je dosta toga ustaklio.  



Dalibor Pleskalt izvještava da je oprao uže Beal, a spreman je i oprati Tendon postojeći na tornju. 

Marin Španić izvještava da su kupljena nova užad i da se stara užad bude likvidirala čim se 

sastane Upravni odbor. 

Saša Jurić ističe Sinišu Atliju i zahvaljuje se što je organizirao jedino natjecanje pod okriljem SPK 

Gripa – natjecanje u dry toolingu. 

Zvonimir Popović ističe trud Saše Jurića oko izrade i uređivanja web-stranice te potiče druge da 

intenzivnije koriste i sudjeluju oko uređenja stranice. 

Zoran Prihić predlaže popis sudionika škole penjanja po godinama na web. 

Saša Jurić otvara pitanje izrade proračuna.  

   


